
 
 

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S- 469 (19int05421) 
 
Datum indiening: 15 december 2019 
 
Onderwerp: Uitvoering unaniem door de raad aangenomen en door College 

omarmd amendement veilige Ceintuurbaan Westeraam 
 

Naam indiener: Ard op de Weegh 
   Dennis Janssen 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
Inleiding/Aanleiding: 

- Op 2 juli 2019 is unaniem door de raad aangenomen een amendement om in de 
begroting 2020 een bedrag van 50K te reserveren voor aanpassingen aan de 
Ceintuurbaan naar aanleiding van wensen van bewoners van de nieuwe wijk 
Vierslag, ondersteund door het wijkplatform Elst Oost. 

- Bij de behandeling hiervan heeft het College aangegeven dit amendement te 
omarmen en werd aangekondigd dat er reeds op dat moment (medio 2019) een 
onderzoek liep, waarna er snel een voorstel naar de raad zou komen.  

- In de tussentijd is er tussen raadsleden en de portefeuillehouder verschillende keren 
informeel kontakt geweest gericht op het voldoende en echt betrekken van bewoners 
bij de uitvoering van dit amendement. 

- Tot op heden heeft de raad de aangekondigde voorstellen niet ontvangen en ook 
geen bericht over de voortgang. Dit terwijl tempo ook belangrijk is gelet op de 
geplande afsluiting van de spoorwegovergang Rijksweg Noord in verband met de 
bouw van de Grifttunnel. 

- In de nieuwsbrief van het wijkplatform Elst Oost is nu bijgaande stand van zaken 
opgenomen (bijlage I). Hieruit blijkt dat bij omwonenden inmiddels de indruk is 
ontstaan dat het College vooralsnog niet van plan is om het amendement uit te 
voeren. De in de nieuwsbrief vermelde keuze van de gemeente voor een campagne 
uitgaande van de bestaande situatie (bijlage II), maakt dit ook aannemelijk.  

- De raad is over deze voortgang op geen enkele manier geïnformeerd. 
 
Onze vragen. 
  

1. Kunt u aangeven hoe u de uitvoering van het amendement ter hand heeft genomen? 
Wat is de stand van het onderzoek waaraan het College refereerde in de 
raadsvergadering van 2 juli jl. en bent u bereid relevante stukken hiervan met de raad 
te delen (ook als dat bouwstenen zijn)? 
 

2. Wanneer komt er een voorstel naar de raad, ter kennisname (indien 
overeenstemming met omwonenden en binnen budget) of ter besluitvorming? 
 

3. Welke suggesties c.q. voorstellen zijn er in de overleggen met de gemeente door 
omwonenden en/of het wijkplatform Elst Oost gedaan om de kruisingen vanuit de 
Vierslag met de Ceintuurbaan ingrijpender aan te passen dan in de huidige situatie? 
 



4. Kunt u aangeven welke kosten inmiddels ten aanzien van aanpassing van de 
Ceintuurbaan zijn gemaakt (onderzoek, ambtelijke uren etc, graag een uitsplitsing 
tussen overhead en uitvoering)?  
 

5. Is het juist dat er inmiddels een campagne is voorzien, zoals vermeld in bijlage I? Zo 
ja, wat is de begroting hiervoor en uit welk budget wordt dit betaald? 
 

6. Is het juist dat per 2020 het budget van 50K nog beschikbaar is conform het 
amendement? 

 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Ard op de Weegh (Burgerbelangen Overbetuwe) 
Dennis Janssen   (CDA) 
 
 
Bijlage I 
 

 
 
Bijlage II 
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